
Wyzyskujcie chwilę sposobną
Czasami mówimy: dzisiaj miałem dobry dzień, albo: ten rok był
dla mnie wyjątkowo dobry. Bywa też odwrotnie i wtedy przeżyty
czas  oceniamy  zupełnie  inaczej:  W  tym  tygodniu  miałem
wyjątkowego pecha, w jednej chwili wszystko straciłem. W tym
roku  miałem  cały  czas  „pod  górkę”,  źle  oceniłem  swoje
możliwości, przeliczyłem się. Kiedy dzisiaj św. Paweł Apostoł
zachęca nas: Wyzyskujcie chwilę sposobną, to zapewne chce,
byśmy nigdy nie żałowali tego, co robimy. Każda chwila, każdy
dzień jest ważny. Każde nasze działanie, każda decyzja rzutuje
jakoś na dalsze nasze życie. Mamy wielką satysfakcję, gdy
czasami z ulgą możemy powiedzieć: dobrze, że wtedy tak a tak
postąpiłam.  Albo:  żałuję,  że  wtedy  jednak  nie  postąpiłem
inaczej, wszystko potoczyłoby się lepiej. Tak na dobrą sprawę
chyba każda chwila jest sposobna, nawet ta, której żałujemy.
Całe życie uczymy się żyć. Uczymy się na błędach. Św. Paweł
pisze: Wyzyskujcie chwilę sposobną, bo dni są złe. Nie bądźcie
przeto nierozsądni, lecz usiłujcie zrozumieć, co jest wolą
Pana. To bardzo ważne dopowiedzenie. Dni są złe, czyli szeroka
aura,  w  której  żyjemy  nie  zawsze  ułatwia  nam  dokonywanie
właściwych wyborów życiowych. Gubimy się w tym wszystkim. Jak
ważny jest zdrowy rozsądek: Nie bądźcie przeto nierozsądni. A
jako ludzie wierzący, prócz zdrowego ludzkiego rozsądku, mamy
jeszcze  Boże  wskazówki,  które  znajdujemy  w  słowach  Pana
Jezusa.  Codziennie  rano  prośmy  Pana  Boga  o  światło  Ducha
Świętego, bo każda chwila jest dla nas chwilą sposobną, czasem
zbawienia. [prob.]    
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